

香港環境 卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

中華人民共和國香港特別行政區
Hong Kong Special Administrative Region
of the People's Republic of China
20th 周年紀念
ANNIVERSARY



酒店及康樂會所
Hotels and Recreational Clubs

金獎 Gold Award



香港黃金海岸酒店 Hong Kong Gold Coast Hotel

香港黃金海岸酒店一直注重可持續發展和環境保護，酒店致力採取各項措施節約能源和用水，以及減少產生廢物。此外，酒店亦鼓勵員工在日常生活中實踐可持續的習慣與生活模式，感染更多持份者加入環保行列。

Hong Kong Gold Coast Hotel is fully aware of the importance of sustainable development and environmental protection. The hotel has made every effort to minimise the use of water and electricity and reduce waste generation. The hotel also fully supports and encourages its employees to practise sustainable habits and living in daily life, moving more stakeholders in going green together.



於酒店的有機農莊為酒店客人、訪客及非政府機構提供教育及農耕體驗課程。

Providing educational and farming experience programme for hotel guests, visitors and NGOs in the hotel's organic farm.



收集客房剩餘的肥皂循環再造成新的肥皂，送贈予基層家庭。

Collecting discarded soap from guest rooms and recycling them to new soap bars for distribution to underprivileged families.



選擇耐旱植物作園藝用途及透過滴灌方法灌溉客房露台植物，減少用水。

Choosing drought tolerant plants for landscaping and using dripping irrigation methods to water plants in guest room balconies to save water.